
 
 
 
 
 
 

 

 
Kallelse med förslag till dagordning för årsmötet. 
Lördagen den 24 mars kl.14.00 i Handikappforum,  
Järla Östra Skolväg 23, Nacka. 
 
Skrivtolkar är beställda, lokalen har slinga. Vid specialkost kontakta Elisabeth 
Svanemyr -Eriksson tel. 0708-95 34 96 eller elisabeth.svanemyr@gmail.com. 
 
Program: 
 

 Kl. 14.00 Inledning och Årsmötesförhandlingar, se bifogade handlingar. 
 

 Kl. 14.30 Föreläsning av hörselpedagogen Inger Tillberg om att ”Leva 
med hörselnedsättning – informationsträff för hörselskadade och deras 
anhöriga/närstående 
 

 Kl.15.30 Kaffe med tårta, kanske en påsktårta då påsken är i antågande. 
Nu är det även fritt fram att prata med bordsgrannar och gamla/nya 
bekanta och även oss i styrelsen.  
 

 

Hjärtligt välkommen – tag gärna med en vän! 
 
önskar  
 

Styrelsen 
 
OBS! Det finns batterier till försäljning, reducerat pris. 
   



     
 
 
 
 

 
 
 
Förslag till dagordning för årsmöte 2018. 
 
1.    Årsmötet öppnas 
2.    Behörig kallelse 
3.    Fastställande av dagordning 
4.    Val av mötesfunktionärer: 
  i.    Ordförande 
  ii.   Sekreterare 
  iii.  Justerare av protokollet. (2 st) 
5.     Verksamhetsberättelse 
6.     Årsredovisning 
7.     Revisionsberättelse 
8.     Ansvarsfrihet för styrelsen 
9.     Motioner 
10.   Val av ordförande för 2018.    
        Val av: 
                    i.   Kassör 
                    ii.  Styrelseledamöter 
                    iii. Ersättare    
       
12.    Val av Revisor och Revisorssuppleant 
13.    Val av 1 ombud och 1 ersättare till Distriktets årsmöte samt 
                    1 ombud och 1 ersättare till distriktets medlemsmöte. 
14.    Val av valberedning 
15.    Övriga frågor 
16.    Avslutning    
 

   



HRFNacka‐Värmdö  

 

Verksamhetsberättelse för HRF Nacka – Värmdö 2017. 

Styrelsen bestod vid årets ingång av följande: 

Christer Onn                                   ordförande till den 11/2 2017. Monika Larsason från 19/3 ‐17 

Curt A. Ohlsson                                v. ordförande och kassör 

Elisabeth Svanemyr‐ Eriksson     sekreterare 

Monika Larsson 

Clas‐Erik Erikson 

Agneta Österman Lindquist    från 19/3 ‐17 

Bengt Herlin                                    revisor 

Valberedning har ej kunnat utses. 

Föreningen hade i december 106 medlemmar 

Styrelsen har under året haft 9 protokollförda sammanträden och ett extra möte inför höststarten. 

Hemsidan har skötts av Christer Onn till hans hastiga bortgång i februari och därefter varit vilande till 
Årsmötet i mars.   

Vid årsmötet den 19/3 ‐17  valdes Monika Larsson till ordförande och som ny styrelseledamot valdes 
Agneta Österman Lindquist. Agneta har därefter övertagit ansvaret för Hemsidan samt även för 
Facebook. 

Föreningen är medlem i Nacka Närradioförening där vårt program regelbundet presenteras. Vi har 
också deltagit Tillgänglighetsrådets i Nacka, möten. 

Vi ingår i Husgruppen för Handikappforum och kommer under 2018 att få flytta till nya lokaler 
eftersom huset ska rivas. Det är inte helt klart vart vi ska ta vägen men ett alternativ är vid 
Paviljongvägen i Björknäs. 

Föreningen representeras regelbundet vid distriktets möten. 

Vårt Årsmöte avhölls den 19/3 2017 i Boosalen, Boo Seniorhem. Förutom de sedvanliga 
årsmötesförhandlingarna där Monika Larsson valdes till ny ordförande och Agneta Österman invaldes 
i styrelsen fick vi ett anförande av Linda Norén från Audio Nova. Hon pratade om hörselhjälpmedel. 
Till kaffet serverades smörgåstårta.  

Den 20/5 gjorde vi en mycket lyckad resa till Trosa, Monikas hemtrakter, i strålande försommarväder. 

Under hösten hade vi, den 15/10, ett informationsmöte i Boopsalen, där en representant från 
Cochlear Nordic talade om hörselimplantat. 

Under Hörselveckan i oktober fanns vi i Orminge Centrum, i Sickla köpmarknad, i Tippen , 
Saltsjöbaden och i Hemmesta och delade ut broschyrer och informerade folk om vår verksamhet. 

Föreningen har haft kontakt med Värmdö kommuns hörselombud i Gustavsberg och även sökt 
kontakt med Nacka kommuns hörselombud. 



Höstsäsongen avslutades med sedvanligt Julbord denna gång från Da Capo catering i Boo. För 
underhållningen svarade vår eminente dragspelare Erik Iivonen. 

HRF N‐V har som föregående år funnits på plats i Lusthuset (Boo folkets hus) den sista tisdagen i varje 
månad mellan kl. 11 – 12 för att erbjuda ett enklare hörseltest och rabatterad batteriförsäljning till 
våra medlemmar och förhoppningsvis blivande medlemmar. Vi har dessutom bjudit på kaffe. Det är 
en verksamhet som vi avser att fortsätta med under det kommande året. 

Av det arv som vi fick under 2016 har vi delat ut en gåva på en halv miljon kronor till ”Christer Onns 
minne” till Hörselfonden. Vi avser att under kommande år ytterligare dela ut av arvet till något 
behjärtansvärt ändamål, kanske till hjälp åt hörselskadade spädbarn. Vi undersöker lämplig 
mottagare. 

Föreningens ekonomi är god. 

Saltsjö‐Boo  den       februari  2018 

 

Monika Larsson                           Curt A. Ohlsson                         Elisabeth Svanemyr‐Eriksson 

 

Agneta Österman Lindquist                                                           Clas‐Erik Erikson 

   



 

 

Förslag till Verksamhetsplan för 2018. 

Mars 24  Årsmöte med fördrag och/eller underhållning 

Våren 

Batteriförsäljning med Café sista tisdagen i varje månad i Lusthuset i Orminge 

Centrum. 

 

Maj          Våravslutning kombinerad med utflykt och mat. 

 

Hösten  

Vi börjar i slutet av augusti med batteriförsäljning och Café mellan kl. 11‐12, ni 

vet väl att vi bjuder på kaffe och något gott till. Det pågår hela hösten sista 

tisdagen i varje månad t.o.m. november. 

 

Oktober  Medlemsmöte  och aktiviteter i samband med hörselveckan som är 

15‐21 oktober 

 

December  Julbord då vi också säljer batterier. 

 

Vi tar gärna emot förslag på aktiviteter och föredrag! 

 

 

2018‐02‐07ML 

 

 



 

 

               Nacka – Värmdö 

Resultat 2017 för Hörselskadades förening Nacka – Värmdö 
 

 

Ingående balans 2017‐01‐01 

 

Tillgångar        Skulder och Eget kapital 

 

Bank Nordea   22 738    Ingående eget kapital     1 942 963 

Plusgiro                          16 155 

SBAB bank                    1 904 070 

Summa                            1 942 963    Summa                              1 942 963 

 

Resultaträkning  2017 

 

Kostnader        Intäkter 

Medlemsaktiviteter  27 746    Kommunala bidrag  15 985 

Årsmötet                            2 965    Medlemsavgifter  12 795 

Kontorskostnader                  5 373    Ränta      6 290 

Styrelsekostnader                     628    Årets underskott              ‐509 610 

Avgifter pluskonto                    763 

Kostnads ers. Styrelse           2 500 

Subvention batteri                3 750 

Gåva hörselforskning       500 000 



Övriga utgifter                          955 

 

Summa                              544 680                                      Summa                                544 680 

                                                                       

 

Utgående balans 2017‐12‐31 

 

Tillgångar        Skulder och eget kapital 

 

Nordea                           13 138    Ingående eget kapital         1 942 963 

Plusgiro                                     9 855    Årets underskott   ‐ 509 610 

SBAB bank                        1 410 360 

 

Summa                     1 433 353    Summa                          1 433 353           

         

   

 

 

   

 

 
 
 
 


